

社科院 306 未來教室及 601 遠距教室，相關比較及說明如下：

比較說明	306 未來教室	601 遠距教室
現場設備	8 台 55 吋螢幕、1 台 65 吋螢幕、1 台攝影機	1 台 65 吋螢幕、2 台攝影機
可否錄影	可以	可以
可否分組討論	容易度高	困難度高
可否現場視訊	可以	可以
教室空間容納人數	可容納 48 人	可容納 27 人
使用方向	適合課程上分組討論，亦可供國際會議遠距使用。	適合直播遠距上課，講者可透過螢幕確認遠端人員上課/聽講狀況，遠端人員亦可透過直錄播畫面看教室端簡報等內容。
使用方式	<ol style="list-style-type: none"> 1. 欲借用上課請於開課前，主動告知系辦助教排課選擇該教室。 2. 教室桌椅排列彈性高。 3. 各組螢幕及其周邊玻璃白板可書寫使用。 	<ol style="list-style-type: none"> 1. 如欲借用上課請於開課前，主動告知系辦助教排課選擇該教室。 2. 教室桌椅排列彈性低。 3. 講者可到教室預錄課堂演講。
教室樣式參考	 	 

NTU COSS 306 Future Classroom and 601 Distance Classroom Relevant comparison and description

Comparison Description	306 Future Classroom	601 Distance Classroom
classroom device	Eight 55-inch screens, One 65-inch screen, One video camera	One 65-inch screen, Two cameras
Video recording	Yes	Yes
Group discussion	Easy to implement	Hard
Live video	Yes	Yes
classroom capacity	Can accommodate 48 people	Can accommodate 27 people
target	It is suitable for group discussions in courses, and can also be used in remotely international conferences.	It is suitable for live remote class. The lecturer can confirm the status of the remote student through the screen, and the remote personnel can also watch the classroom presentation through the live recording and broadcasting screen.
how to use	<ul style="list-style-type: none"> ● If you want to borrow here, please take the initiative to inform the teaching assistant of the department to arrange the classroom before the class starts. ● The arrangement of classroom tables and chairs is highly flexible. ● Each set of screens and their surrounding glass whiteboards can be used for writing. 	<ul style="list-style-type: none"> ● If you want to borrow here, please take the initiative to inform the teaching assistant of the department to arrange the classroom before the class starts. ● The arrangement of classroom tables and chairs is not so flexible. ● The speaker can go to the classroom to pre-record the lecture.

classroom
picture
reference

